
 
 
 
 
 
 
 

Pöytäkirja 6/2025 

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry 

Hallituksen kokous 6/2025 10.02.2025, klo 16:00. 

Paikka: Johanna (113), Harald Herlin -oppimiskeskus,  

Otaniementie 9, 02150 Espoo ja Zoom 

https://aalto.zoom.us/j/61996739771 

 

Paikalla:  

 

Puheenjohtaja   Antti Lammi 

Sihteeri    Jussi Valjus 

Rahastonhoitaja   Sara Pursiainen 

Fuksikapteeni   Helmi Puputti 

Fuksikapteeni   Pihla Ahonen 

Tila- ja Majavastaava  Sini Ylivakeri 

Yrityssuhdevastaava  Erika Rehnberg 

 

 

Etänä: 

Yhteisövastaava   Eeti Ahola 

Kansainvälisyyskapteeni Iiris Alppi 

Opintovastaava   Rosa Vanninen 

 

Poissa:  

Viestintävastaava   Aada Kärkkäinen 

Hupimestari   Ines Saikku 

Hupimestari   Ella Liukkonen 

 

Muut: 

Vilppu Viinikainen 

1. Kokouksen avaaminen 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16:12. 
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2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 
 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Pihla Ahonen 
ja Sini Ylivakeri. 
 
Päätettiin esityksen mukaisesti. 

 

5. Ilmoitusasiat 

 
5.1. Posti 

Ei ole. 
 

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros 
Palautuksia tehty suhtkoht ajoissa. Vähäuninen 
viikonloppu. Kiire, kiire, kiire. Rankka viikko edessä 
(mielivaltaisia dedis muutoksia). Synteesi on yksi 
kursseista.  Erika slay. 
 

5.3. Muut ilmoitusasiat 
Ei ole. 
 

6. TEKin vierailu 
Tekniikan akateemiset TEK esittäytyi ja kertoi 
toiminnastaan. 
 

Vilppu Viinikainen poistui ajassa 16:30.  
 
 

7. Teekkarikokouksen edustajien valinta 
Valitaan Arkkitehtikillan kaksi (2) edustajaa ja 
kaksi (2) varaedustajaa Teekkarikokoukseen. 
 
Valitaan edustajiksi: Eeti Ahola ja Ines Saikku.  
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Valitaan varaedustajiksi: Antti Lammi ja Erika 
Rehnberg. 
 

Siirryttiin kohtaan 13. Uudet opiskelijat-sektori. 
Iiris Alppi poistui ajassa 16.45. 
Palattiin takaisin normaaliin työjärjestykseen. 

8. Hallintosektori 

 
8.1. Ilmoitusasiat 

Tänään viimeinen päivä kirjoittaa toimintasuunnitelmaan. 
Lisäaikaa tosin tarjotaan sitä tarvitseville. 
 

8.2. Päätösasiat 
Ei päätösasioita. 
 

9. Yhteisösektori 

 
9.1. Ilmoitusasiat 

 
 

Budjettiriihi/Kiltapäiväkerho (KPK) yllätys menestys 
osallistujamäärän puolesta 
   

Raadin vaihdon ilmo on auennut. Brunssitila ja 
opastukset varattu. Opastuksia alustavasti 2kpl, 
katsotaan osallistujamäärän mukaan + pöytävaraus 
aftereille. Menun suunnittelu ensi viikolla. Apua tarvii 
kaupassa käyntiin/kokkaamiseen pe-aamuna, muuten kaikki 
OK!  

 
Raadin vaihdon koulutusosuuteen ideointiapua? Pyydetty 
härypuheenvuoro Anterolta. Killan korttien 
käytöstä/yleisesti tapahtumajärjestämisestä varmaan 
jotain. Hallituslaisten ja heidän toimarivastuidensa 
esittely? Kilta-kahoot? 

 
Häryhaku sulkeutunut, löytynyt häryjä. Voitaisiin 
hyväksyä uusia toimareita ensi kokouksessa.  
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Vuosimerkki edistyy rakennussuunnittelun välikritiikin 
jälkeen. Voi vielä laittaa ideoita formiin ja teen 
sitten vedoksia äänestykseen 
 
Pyydän yhteisön alaisilta toimareilta 
toimintasuunnitelmat asap + teen omat. Lisäaika olisi 
kiva 

   

  Hyvinvointisektori: 
  Yp-kiltakahvit tänään 10.2. 
  Tenttiviikon Jälkilöylyt la 22.2. JMT Kattosaunalla 

 
9.2. Päätösasiat 

Ei päätösasioita. 
 

10. Viestintäsektori 

 
10.1. Ilmoitusasiat 

Sihteeri: 
Kouluhommat laajalti hoidettu voi keskittyä karwaan. En 
pääse arkistoon töitä. 
 
 
Viestintävastaava:  

 
10.2. Päätösasiat 

Ei päätösasioita. 
 

Eeti Ahola poistui ajassa 16.50. 

11. Yrityssuhdesektori 

 
11.1. Ilmoitusasiat 

Yrityssuhdevastaava:  
- Yritysluento oli success, pitäisi sopia lisää 
keväälle.  
- Dekostudion avoimien ovien päivä 6.3. kutsu pitäisi 
laittaa jakoon kiltalaisille, Telegramin kautta varmaan 
paras.   
- Erillinen Oras ekskursio pohdinnan alla. 
 

11.2. Päätösasiat 
Ei päätösasioita. 
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12. Tapahtumasektori 

 
12.1. Ilmoitusasiat 

Hupimestarit: Ei kommentoitavaa 
 

12.2. Päätösasiat 
Ei päätösasioita. 

 

13. Uudet opiskelijat-sektori 

 
13.1. Ilmoitusasiat 

Fuksikapteenit: 
Olemme edistäneet fopasta ja sen vapaamuotoisempaa 
sisältöä. Koulu on pitänyt kiireisenä, mutta 
osallistuimme myös budjettiriiheen. Kokoustamme taas 
FTMK:n kanssa tällä viikolla. 
Kansainvälisyyskapteeni: 

- Ensi viikolla pääsen vihdoin mukaan KvTMK:n 
kokouksiin. 

- Land Use Day-rasti olisi mahdollista pitää 
sisällä, viime vuonna AK piti kiltiksellä rastia, 
onko ok? 

- ketkä haluavat pitää rastia 
- millainen rasti? 

 
13.2. Päätösasiat 

Land Use Day-rasti kiltiksellä.  
 

14. Tilasektori 

 
14.1. Ilmoitusasiat 

Tila- ja Majavastaava:  
-Pallomeripalloja myyty 3 isoa säkkiä hintaan 50 €. 
Voisiko joku vielä tarkistaa ja hoitaa kirjanpidon? 
-Kahvilippaan moppariboxi on kuulemma rekisteröity Heidi 
Joroiselle, selvittäisikö rahis? Kahvi on nyt 
toistaiseksi ilmaista. 
-Minut on lisätty Kide.app adminiksi ja pääsen nyt 
hallitsemaan ja tarkistamaan Arkkitehtikillan 
jäsenyyksiä. Onko sihteeriä lisätty? 
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-Onko laitossopimusta vielä tehty, se parkkipaikka-asia? 
(peräkärry) 
-Kiltisjaos: jaokselta esitettiin toive, että muu raati 
osallistuisi jonkun verran kiltiksen siivoukseen, sillä 
näin on ollut joskus aikaisemminkin. Tämä varsinkin, 
jos/kun kiltiksellä järjestetään muiden jaoksien 
tapahtumia. Käytännössä tämä tarkoittaisi lähinnä 
kiltiksen imurointia, pölyjen pyyhkimistä pinnoilta yms. 
ylläpitosiivousta. Tällä järjestelyllä saataisiin 
pidettyä kiltis siistimpänä. 
-Puutarhajaos: palstahaku aukeaa mahdollisesti jo ensi 
viikolla. 
-Majan kokousten lisääminen killan kalenteriin 
-Oliko Fuusion edustukset jo päätetty? TKTMK kasailee, 
mutta itse en pääsekään. 
 

14.2. Päätösasiat 
Ei päätösasioita. 
 

 

15. Edunvalvontasektori 

 
15.1. Ilmoitusasiat 

Opintovastaava:  
- Julisteet järjestöjen Telegram-kanavista levitetty 

ympäri kampusta.  
- Kurssipalautteet aukeaa kohta. En itse tiedä 

milloin, joku vois huomauttaa mulle kun näin on. 
- Laitoskahvit lähestyy. Pitää kerätä aiheita. 

 
15.2. Päätösasiat 
 Ei päätösasioita. 

16. Talous 

 
16.1. Ilmoitusasiat 

Rahastonhoitaja:  
 
Lähetetty laskuja Paperin mainoksista ja AK 
foundationista.  
 
Onko mahdollista lähettää Bob Capital Oy lasku 
sähköpostilla vai pitääkö laittaa paperinen lasku? 
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AO-päivien lipunmyynnin ja AO+KIIMA kombolippujen 
ARK23:lle kuuluvien tuottojen osuus maksettu ARK23:lle 
4.2.2025, summa 84€ 
 
Saapuneet laskut: 
 
Yritysekskursiot: 
Marian Konditoria Leipomomyymälä 
Yritysluennon tortut: 117€ 
 
 

16.2. Päätösasiat 
Hyväksytiin saapuneet laskut. 
 

17. Vuosikokouksen päivämäärä 
 Päätettiin vaalikokouksen alustavaksi päivämääräksi 
27.3. 
 

18. Vuosijuhlaedustukset 
Hallitus lähettää edustajia seuraaville vuosijuhlille: 
 
Teknologföreningenin 153. vuosijuhlille 15.3. 2 
kutsuvieraspaikkaa, dl 14.2. klo 18 
 
Paikat tarjotaan raadille. 

19. Uudet jäsenet 

Varsinaiset jäsenet: 
Reetta Kanervo 
Ville Mujunen 
 
Hyväksyttiin uudet jäsenet. 

 
 

20. Muut asiat 

Ei ole. 
 

21. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17:22. 
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Allekirjoitukset: 
 
 

 
____________________________________ 
Puheenjohtaja Antti Lammi 
 
 
____________________________________ 
Sihteeri Jussi Valjus 
 
 
 
____________________________________ 
Pihla Ahonen 
 
 
 
____________________________________ 
Sini Ylivakeri 
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